

## **21** September UMAS

## نموذج محتويات السيرة الذاتية لأعضاء هيئة التدريس في الجامعة

	البيانات باللغة الإنجليزية	البيانات باللغة العربية	
Personal Information	Name: Aaidh Alyaih Hadi AL Yaish Academic Degree: Bachelors of higher nurse Specialty: operations nursing Faculty: 21S University E-mail: a775786229@gmail.com	الاسم عائض اليعيش هادي ال يعيش: الدرجة العلمية : بكالوريوس تمريض عالي التخصص الدقيق: : بك. تمريض( عمليات) الكلية : 21 سبتمبر - كلية التمريض العالي: الايميل:E-mail: a775786229@gmail.com	المعلومات الشخصية
Personal Summary	an academic specialized in nursing, holding a Bachelor's degree in Advanced Nursing from 21st of September University with honors. His specialization is in surgical nursing, and he serves as a lecturer and academic supervisor at 21st of September University and the Higher Nursing College. He has taught basic nursing courses as well as specialized subjects in surgical techniques, operating rooms, and first aid. He also supervises and trains students in various nursing fields, including pediatric nursing, community health, and psychiatric nursing. He possesses advanced nursing and administrative skills and has participated in several scientific conferences and workshops focused on curriculum development. Additionally, he has completed training courses in pharmacology, antibiotics, human development, and first aid.	هو أكاديمي متخصص في التمريض، حاصل على بكالوريوس تمريض عالي من جامعة 21 سبتمبر بتقدير ممتاز مع مرتبة الشرف. تخصصه الدقيق في تمريض العمليات، و هو مدرس ومشرف أكاديمي في جامعة 21 سبتمبر وكلية التمريض العالي. عمل في تدريس مواد التمريض الأساسية، بالإضافة إلى تدريس مواد متخصصة في العمليات الجراحية (مثل تقنية العمليات، غرف العمليات) والإسعافات الأولية. كما يشرف ويدرب الطلاب في مجالات التمريض المختلفة مثل تمريض الأطفال، صحة المجتمع، والتمريض النفسي يمتلك مهارات تمريضية وإدارية عالية، شارك في عدة مؤتمرات علمية وورش عمل لتطوير المناهج. كما شارك في عدة مؤتمرات تدريبية في علم الأدوية، المضادات الحيوية، التنمية البشرية، والإسعافات الأولية	نبذة تعريفية

# 21 September UMAS

Education	<ul> <li>Bachelor's Degree in Advanced Nursing         <ul> <li>21st September University for Medical</li> <li>&amp; Applied Sciences, Sana'a (2018 -</li></ul></li></ul>	بكالوريوس التمريض العالي جامعة ٢١ سنعاء (٢٠١٨ - جامعة ٢٠ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية، صنعاء (٢٠١٨ - ٢٠٢٢) - بتقدير: ٩٤.١٨ (ممتاز مع مرتبة الشرف) درع التفوق للعام الجامعي ٢١ ٣٠٠-٢٠٢م جامعة ٢١ سبتمبر.	التعليم
Personal Skills	<ol> <li>High nursing skills</li> <li>High Language skills</li> <li>Administrative skills from multiple experiences.</li> <li>Skills in dealing with patients in a spirit of giving</li> <li>Quick to understand and gain experience.</li> <li>The ability to communicate and communicate</li> <li>I love reading and exploring scientific books and scientific research</li> <li>I have experience in the use of computers all programs (Microsoft)</li> <li>Dealing with social media and the Internet</li> </ol>	مهارات تمريضية عالية     مهارات لغوية عالية     مهارات ادارية من تجارب متعددة.     مهارات التعامل مع المرضى بروح العطاء     مسريع الفهم و اكتساب الخبرات.     القدرة على الاتصال و التواصل     الميول الى القراءة والاستطلاع على الكتب العلمية والبحث العلم     د الدي خبرة في استعمال الكمبيوتر جميع برامج     (Microsoft)     التعامل مع وسائل التواصل الاجتماعي و الانترنت	المهارات الشخصية
Professional Experiences:	A- I work as a nurse at Al-Nokhbah Specialized Hospital.  B- I teach nursing and technical subjects at 21 September University and other colleges in both theoretical and practical aspects,	<ul> <li>اعمل في مستشفى النخبة التخصصي</li> <li>كممرض</li> <li>ب- مدرس لمواد تمريضية وفنية في جامعة ٢١</li> <li>سيتمبر وكليات اخرى في المجالين النظري</li> <li>والعملي منها:</li> </ul>	الخبرات المهنية والإكاديمية



### **21** September UMAS

#### including:

- 1) Instructor of Nursing Fundamentals at 21 September University and other colleges, covering both theoretical and practical aspects.
- 2) Instructor of Surgical Subjects (Operating Techniques, Operating Rooms, Cosmetic Surgery, ENT Surgery, Orthopedic Surgery, etc.) at 21 September University and other colleges.
- 3) First Aid instructor and trainer at private institutes.
- C- I have worked as a supervisor and trainer for students from 21 September University and other colleges specializing in Pediatric Nursing, Community Health Nursing, Maternity and Obstetric Nursing, and Mental Health Nursing in various hospitals and medical centers as follows:
- 1. Trainer at Al-Thawra Hospital in the Internal Medicine and Surgery departments.
- 2. Trainer at Al-Jumhouri Hospital in Intensive Care Units.

- ١) مدرس لمادة اساسيات التمريض جامعة
   ١ ٢ سبتمبر وكليات أخرى في المجالين
   النظري والعملى.
- ۲) مدرس لمواد العمليات (تقنية عمليات غرف عمليات عمليات التجميل عمليات انف واذن وحنجرة عمليات العضام ...الخ) بجامعة ۲۱ سبتمبر وكليات أخرى.
  - ٣) مدرس ومدرب الإسعافات الأولية في
     معاهد خاصة.
  - ج- عملت مشرف و مدرب للطلاب ج. ٢١
     سبتمبر وكليات اخرى تخصصات (تمريض اطفال + تمريض صحة مجتمع+ تمريض نساء وولادة + صحة نفسية) في المستشفيات والمراكز الطبية كالاتي:
  - ١. مدرب في مستشفى الثورة اقسام باطنية وجراحة.
  - مدرب في مستشفى الجمهوري عنايات مركزة.
  - ٣. مدرب لدى مركز العلقي الطبي صحه مجتمع .
  - ع. مدرب لدى مركز سالم قطن الطبي صحه مجتمع .

## **21** September UMAS

	<ol> <li>Trainer at Al-Alfi Medical Center for Community Health.</li> <li>Trainer at Salem Qatan Medical Center for Community Health.</li> <li>Trainer at Al-Amal Hospital for Mental Health.</li> <li>Trainer at Al-Sabeen Hospital in Pediatric and Maternity Nursing.</li> </ol>	<ul> <li>مدرب لدى مستشفى الامل للصحة النفسية .</li> <li>٦. مدرب لدى مستشفى السبعين تمريض أطفال ونسائية .</li> </ul>	
Professional Affiliations	"Empowerment System Officer at the Higher Nursing College, 21st of September University. Academic Assistant at the Higher Nursing College, 21st of September University."	مسؤول نظام التمكين بكلية التمريض العالي جامعة ٢١ سبتمبر معيد اكاديمي بكلية التمريض العالي جامعة ٢١ سبتمبر	الانتماءات المهنية
Training Courses	Course (Pharmacology) Course (BLS) course (antibiotics) English courses (intermediate diploma) Human development course	دورة (علم الادوية دورة (المضادات الحيوية) دورات انجليزي (دبلوم متوسط) دورة تنمية بشرية دورة ( BLS)	الدورات التدريبية
Scientific Activities and Conferences	<ol> <li>The Fourth Student Conference, Faculty of Nursing, Sohag University, Egypt.</li> <li>The First Scientific Conference of 21 September University, 1444.</li> <li>A Workshop on Curriculum Description at 21 September University.</li> </ol>	المؤتمر الطلابي الرابع كلية التمريض جامعة سوهاج/مصر. المؤتمر العلمي الاول لجامعة ٢١ سبتمبر ٤٤٤٥ ورشة عن توصيف المناهج بجامعة ٢١ سبتمبر.	الانشطة ومؤتمرات العلمية



## **21** September UMAS